
VCPC DECEMBER 7, 2020 – SESSION SYNOPSIS 

 

1. Center for Missional Leadership (CML) Church consultation meeting to be arranged in the New Year 

with Pastor Tim Dickau. Anyone interested to join the conversation please contact Pastor Morgan Wong. 

2. Church demolition will take place on the week of December 14, 2020 

3. Our church website Content Management System is under construction. 

4. Church Theme for the New Year 2021 “I Will Be With You”, taken from Exodus 3:12 

5. For 2021, our church will have 3 joint services: Good Friday (4/2), Thanksgiving (10/10) and Christmas 

Eve (12/24).  

6. AGM will be on Sunday, March 21, 2021 at 2.00 pm Via Zoom. Please submit your Annual Report to 

Pastor Morgan Wong no later than February 14, 2021 

 

1. 宣教領袖中心（Center for Missional Leadership）舉辦的教會諮詢會議

將於新年與 Tim Dickau牧師一起進行。有意參加的兄姊，請聯絡黃牧

師。 

2. 教堂拆建工作將於 2020年 12月 14日這一週進行。 

3. 我們教會的內容管理系統網站 (Content Management System) 正在建設

中。 

4. 2021年本教會主題為 “我將與你同在”, 取自出埃及記 3:12。 

5. 在 2021年度，本教會將舉行三次聯合崇拜, 分別為: 復活節 (4/2)，感恩

節 (10/10) 和聖誕節前夕 (12/24)。 

6. 明年之 <會友大會> 將於 2021年 3月 21日下午 2:00正通過 Zoom舉

行。各部門之年刊報告請於 2021年 2月 14日前提交黃牧師。 

 

 


